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KAS SINDIKAT OB KONCU LETA

OD koncu leta se oLičajno pregleda ali vsaj pogleda prehojena pot 
določenega oMoh j a ^ to je otdoToje leta. In ko tako gledamo nazaj., 
lahko ugotovimo,, da smo pričeli leto 19C7 dokaj optimistično., saj 
so rezultati poslovanja kazali., da so nam za našo prihodnost še 
ni Lati o Toda žal, so se gospodarski tokovi obračali proti nam. 
Gospodarjenje je bilo iz dneva v dan težje., mi pa kakor da smo 
gluhi in nemi,, nismo mogli dojeti, da bi morali spremeniti naše ob
našanj e,, da bi morali spremeniti naše razvade. Posebno se to nanaša 
na poslovodno strukturo, ki bi morala reagirati veliko prej, kot je 
in to predvsem na področjih: medtozdovskih odnosov, zalogah na ko
mercialnem področju, kadrovski politiki in še kje.
Tako, pa sedaj ob koncu leta izgubljamo veliko energije ob iskanju 
in dokazovanju krivde za nastalo situacijo v AGIS-u, Verjetno je 
veliko objektivnih vzrokov, veliko pa jih je tudi subjektivne na
rave, predvsem neznanja, nesposobnosti ali nehotenja ter premalega 
angažiranja vodstvenega in vodilnega kadra.
Zaradi vsega tega, je prišlo oziroma bo prišlo do ukrepa družbenega 
varstva. Zanimivo pri tem je to, da so ukrep družbenega varstva 
predlagali pravzaprav delavci sani, Kaj pomeni ukrep družbenega 
vrstva veste, a morate vedeti tudi to, da ukrep ne bo prinesel 
ničesar, če s svojim delom, pridnostjo, disciplino od. delavcev za 
stroji do vseli strokovnjakov na vseh nodroojih.. ne bomo pomagali 
sanirati ta NAŠ AGIS.
Vedeti moramo, da nam nikakor ne bo lahko, toda zavedati se moramo 
da . složno in z veliko, veliko volje, truda, pridnosti lahko 
potegnemo voz naprej,
Ob izteku starega, na pragi' novega leta, vam želim obilo zado
voljstva ob praznovanju božiča in srečno, zdravo, polno elana 
novo leto 1938,
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POSLEJ UPORABA BLIŽNJIC . ČEZ DVORIŠČE SERVISA NE BO MOŽNA

Delavci PET0V1A AVTA opozarjajo delavce AGIS-a, da koriščenje 
bližnjic poslej ne bo več možno, ker bo premoženje te DO varoval 
pes čuvaj. Po besedah odgovornih se z njim ne bo dalo pregovarjati* 
kot smo bili morda doslej vajeni.

M. M.

LJUBITELJI RE:; .1ZEAC1 JE

Zaradi obnovitvenih-del športne dvorane ' 'LADIHA je pričela rekre
acija 20.3.8.1987 in bo ob "nedeljah ob'7 ,:50'uri.
Pridite sprostili se boste in bolje se boste počutili.

H.š.


